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Tallbergsvägen 19                       Tel.  016 - 26061 
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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2015-06-08 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Tomas Ericsson 

Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Maria Larsson 

 Nina Lindström 

Charlotta Klintmalm 

Ulrika Kårefjärd 

Ej närvarande:  

  
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Följande punkter var ”öppna” från föregående möte: 

a) Sponsortröja 

Micael har fått nya förslag från Profeel samt ett från Sigillet. Vi beslutade att gå vidare 

på Profeels alternativ där tröjan är grön med vita kanter vid hals och ärm. 

b) Springpride 

Vi deltog i årets parad med både ungdomsspelare och ledare samt delar av 

styrelsen.  

c) Aktivitetsavgiften och kvittera ut tröja 

Verksamhetsplanen är ännu inte reviderad. Det måste göras så snart som möjligt. Nina 

och Maria tar tag i detta. 

§ 4 Ordförandens punkt 
Olle och Alf har haft lönesamtal med Maria. 

§ 5 Rapport från mötet med Kultur & Fritid 
Vi hade ett möte med kommunen innan detta möte. Det var ett bra möte där vi bla pratade 

om möjlighet till konstgräsplan samt vad som behöver göras i akut underhåll vid 

idrottsplatsen. 
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Vi pratade även om tankarna kring att flytta hela anläggningen över till Vreta-sidan och 

bygga både nytt klubbhus och konstgräsplan där. På så sätt kan Orrliden rivas och 

exploateras för villabyggen, vilket i sin tur kan finansiera en uppbyggnad på Vreta-sidan. 

Kommunen har möjlighet att stötta, rent ekonomiskt, om vi tex satsar på integrations-

stimulerande verksamhet och Ungdomsgård. Vi pratade om en ”öppen fotboll för alla” som 

kan hållas 1ggr/v.  

Vill vi gå vidare med Ungdomsgård så behöver vi ta kontakt med Lena Renholm så snart som 

möjligt. 

Vad gäller integrationsstimulerande verksamhet så bör vi bygga upp kunskapen om hur vi tex 

kan ta emot ensamkommande flyktingbarn till vår verksamhet. Hur gör man när ett barn vill 

spela fotboll men inte har de ekonomiska förutsättningarna? Vi bör undersöka möjligheten 

om utbildning/information från SISU: 

Underhållsmässigt så skickade vi med att vi behöver ett skyddsnät på kortsidorna vid A-plan 

ganska så omgående samt att staketet runt Orrliden behöver repareras. Kommunen kommer 

förse Maria med rätta kontaktuppgifterna för att gå vidare med en översyn av hela 

anläggningen plus att de tar med sig våra tankar kring konstgräs och Vreta IP. 

Sammanfattat; ett mycket bra möte! 

§ 6 Konsulentens rapport 
Punkter från förra mötet 

a) Underhåll klubbhus 

Maria blir kontaktad av rätt person från kommunen för att gå igenom vad som 

behöver göras (se punkten ovan). 

De delar vi behöver fixa själva tar vi tag i efter sommaren. Vi tar hem virket redan nu 

och efter sommaren tar vi kontakt med Lasse Andersson. Maria etablerar kontakten. 

b) Telefonin 

Tomas har mailat kontaktpersonen men det tar tid mellan turerna. 

Maria vill gå vidare med Koneos förslag på växeln/telefonin via en molntjänst och på 

så sätt kan vi kanske ”komma förbi” struligheterna med Telia och bara satsa på att ha 

Internet-förbindelsen den vägen. 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Lagbidragen är nu utfördelade på ungdomslagen 

 Fotbollens dag för skolan, som hölls förra veckan, gick bra. Ingrid och Olle stod i 

kiosken. 

 Vi har nu fått nya nät på 11-mannamålen sedan bränderna.  

 Två nya 5-mannamål ska inhandlas, gubbklubben kommer stå för kostnaden. 

 Nästa vecka är det fotbollsskola. 

 Idag började en praktikant som ska finnas hos oss i tre veckor. 

 Jämtkraft har hört av sig till Maria. De har en drive där vi kan tjäna pengar på att 

skaffa kunder åt dem. Bara någon dag senare kom något liknande från EEM. Vi 

avvaktar och ser om det är något att gå vidare med. 

§ 7  Ekonomi 
Ekonomin löper enligt budget. 

a) Sponsring 

Fakturorna ska ut till våra sponsorer. Maria ser till att de blir framtagna. 

Nästa år sponsrar Kungsgatan 69. 
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§ 8 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Allt flyter på. 

b) Senior 

Ännu ingen hemmavinst men det verkar vara bra gemenskap och truppen börjar 

komma ihop sig. 

c) Arrangemang 

a. Fotbollsskola 

Nästa vecka blir det full fart på Orrliden. Hela 117 barn är anmälda och de tas 

omhand av 9 ledare. 

b. Midsommar 

Roseforsparkens Vänner fanns på plats vid dagens möte och vi fördelar oss 

som vanligt; Kaffeserveringen och musiken står RFV för och klädning av stång 

gör vi gemensamt, resten står vi för i föreningen. 

Klädsel av stången sker kl 18 kvällen innan. Vi kontaktar Mats för att låna 

musikanläggningen i år igen samt sköter annonseringen. 

Vi lånar bord från RFV och behöver nu sätta oss ner och bemanna 

tjänstgöringslistan.  

c. Skogstorpsdagen 22/8 

Två sammandrag kommer hållas och övriga arrangemang under dagen 

behöver börja planeras. Vi bör försöka få till ett möte veckan efter 

midsommar. Maria skickar en kallelse. 

§ 9 Skrivelser 
Inga inkomna skrivelser. 

§ 10 Övriga frågor 
Facebook – många bilder vid vissa inlägg. Maila ut till administratörerna om PUL mm. 

 

Tomas har varit på möte med Bingoalliansen. 

 

Ny micro skänkt till föreningen. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 4/8 kl 18:00. 

§ 12 Mötets avslutning 
Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 


